
ÅRSRAPPORT RÅD FOR FUNKSJONSHEMMEDE BYDEL SØNDRE 

NORDSTRAND 

 

ÅRSRAPPORT 2013 
Etter forslag fra Espen Thommassen vedtok Rådet i 2011 å lage en kort årsrapport over hva 

man har behandlet. Rådet uttaler seg til saker som skal til behandling i BU, og synspunktene 

sendes respektive komiteer der dette er relevant. Noen saker kan gå direkte til BU. Rådet kan 

også ta opp saker på eget initiativ.  

 

For å skape godt grunnlag for rådets arbeid har rådet invitert enheter i bydelen som arbeider 

med problematikk relevant for funksjonshemmede til å presentere sin virksomhet. Dette vil vi 

videreføre også i 2014. I 2013 har vi fått presentert prosjekt ”Hverdagsrehabilitering”, 

bydelens satsing på området psykisk helse, bydelens satsing gjennom Forebyggende enhet på 

barn, unge og familie, og arbeidet i Enhet for funksjonshemmede. På siste møte i rådet 

inviterte vi bydelsdirektøren til å fortelle om de utfordringer han så for Bydel Søndre 

Nordstrand. Vi takker alle som har stilt opp og gitt oss nyttig informasjon. 

 

Rådet skal dekke hele bydelen. Når vi ser bort fra BU-sakene, som jo omfatter saker fra hele 

bydelen, er dette umulig medmindre vi får innspill fra bydelens innbyggere. Vi oppfordrer til 

å ta kontakt, og gjerne møte i åpen halvtime, fra 1800 til 1830 på rådets møtedager. 

 

Nedenstående er et utdrag av saker behandlet  i 2013. Det dreier seg både om saker vi har hatt 

synspunkter på i forhold til Bydelsutvalget, og saker vi selv har tatt opp. 

 

1. Kollektivtrafikken i bydelen er et tilbakevendende tema. Vi har bl a tatt opp  

veistandard, mangel på fortau og kvaliteten på holdeplasser. Noe har blitt gjort, men 

det er langt igjen før tilfredsstillende kvalitet er oppnådd. I 2013 var busstilbudet til 

Åsbråten og Krummedike konkrete saker det ble arbeidet med. Vi ønsker oss bussruter 

som binder bydelen sammen på en god måte, og vil fortsette å følge opp dette. 

2. Postkontoret på Holmlia senter skal erstattes av tilbud på Rema 1000.Rådet har reagert 

på at det er på det nærmeste umulig for rullestolbrukere å ta seg fram til Rema 1000 på 

vinterstid. Vi har foreslått fotgjengerovergang mot Esso-stasjonen, med lysregulering 

og fartsdumper, alternativt opparbeidelse av fortau langs jernbanegjerdet. Vi har ikke 

nådd fram, men BU har lovet at gangvei ned fra senteret og til undergang mot Esso-

stasjonen skal bli brøytet og strødd. Vi tror ikke dette er tilstrekkelig, bakken ned fra 

senteret er trolig for bratt, og vi vil følge opp denne saken gjennom vinteren. 

3. Vi har reagert på at søknader om midler fra Oslo Sør satsingen, rettet direkte mot tiltak 

for funksjonshemmede, ikke har blitt anbefalt. Vi mener dette er gal prioritering fra 

BUs side. 

4. Bydelen har et eget råd for integrering og mangfold, dette skulle reoppnevnes i 2013. 

Vi foreslo at en etnisk nordmann, eller en godt integrert innvandrer ble oppnevnt til 

dette rådet, vi mente dette ville styrket rådet i dets arbeid for integrering. Vi nådde 

ikke fram med dette forslaget. 

5. I en rekke sammenhenger vil tilgjengeligheten for funksjonshemmede, enten det er 

fysisk fh, psykisk fh, utvilingshemmede eller blinde/svaksynte, være meget viktig. 

Rådet er opptatt av at universell utforming legges til grunn i slike sammenhenger, og 

har advart mot å renonsere på kravene hva dette angår.Vi har formidlet dette synet 

også til Oslos sentrale råd for funksjonshemmede. 

6. Vi har uttalt oss til forslagene om endringer i TT-tjenesten, og også sendt vårt syn 

videre til Oslos sentrale råd for funksjonshemmede. 



7. Vi har støttet forslag om tildeling av midler fra Oslo Sør satsingen til Søndre Ås gård. 

8. Bydelens økonomi er slik at det søkes å spare på alle områder. Selv om vi har 

forståelse for at man må arbeide for å komme i balanse, har vi uttalt oss mot 

nedskjæringer i stillinger i omsorgsboliger, og ellers hvor bruker har vedtak med 

hensyn på bemanning. 

9. Vi har stilt oss positive til forslag om etablering av flere arbeidsplasser for 

funksjonshemmede i bydelen. 

10. Vi kritiserte i forrige årsrapport at rådet ikke ble trukket med i utarbeidelsen av 

Handlingsplan for funksjonshemmede i bydelen, og ba om at vi ble involvert på et 

tidlig tidspunkt når denne skulle revideres. Vi har etterlyst status på planen i 2013, 

men så langt ikke fått noe fra ansvarlig instans. Vi vil følge opp dette våren 2014. 

11. Flere av rådsmedlemmene har deltatt på arrangementer i regi av Oslo FFO og i Oslo 

kommunes sentrale råd for funksjonshemmede. 
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